
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sportu ze dne  

               15. 4. 2024 

Přítomni:  K. Linková, P. Hilmarová, P. Žebráková, K. Talichová, V. Doležilová 

 

Hosté:   L. Alinčová 

 

Předsedkyně komise K. Linková přivítala přítomné a navrhla program jednání komise: 

MŠ Kunratice 

ZŠ Kunratice 

sport 

kultura 

různé 

 

MŠ Kunratice: 

L. Alinčová podala informaci, že je ohroženo včasné vypsání výběrového řízení na 

zhotovitele výměny oken, protože stavební úřad vydal stavební povolení s velkým 

zpožděním po podání žádosti o stavební povolení a zhotovitel projektu má 12 týdnů na 

zpracování zadávací dokumentace pro výběr zhotovitele. Výměnu oken je třeba provést 

v průběhu letních prázdnin. 

 

ZŠ Kunratice 

L. Alinčová na dotaz, zda je informovaná, že v ZŠ Kunratice se projevila šikana sdělila, 

že osobně propojila ředitele ZŠ s velitelem Městské policie Praha 4. Dále sdělila, že 

podala žádost radnímu HMP pro finance Ing. Zdeňkovi Kováříkovi žádost o přidělení 

finančních prostředků na r. 2025 na dostavbu sportovní haly, na vědomí radní pro 

školství Mgr. Klecanda. 

 

Sport 

L. Alinčová seznámila přítomné se žádostí florbalového oddílu Start98 z.s. o dotaci na 

r. 2024. Doporučení zastupitelstvu souhlasit s uzavřením veřejnoprávní smlouvy na 200 

tis. Kč. L. Alinčová pozve zástupce oddílu na jednání komise, aby seznámil komisi 

s aktualitami z oddílu. 

L. Alinčová podala průběžnou zprávu z výstavby sportovního zázemí fotbalu. Firma, 

která byla vybrána ve VŘ se velmi osvědčuje. Stavba probíhá velmi rychle a bez 

problémů. Na dotaz pí Žebrákové, zda se počítá s rekonstrukcí tréninkového hřiště na 

hřiště s umělým povrchem sdělila, že ano. Dále sdělila, že MČ zaangažovala Mgr. 

Kalivodovou (získala v minulosti již pro MČ několik významných dotací) na podání 

žádosti o grant u Národní sportovní agentury. Na závěr seznámila přítomné s tím, že 22. 

6. 2024 bude SK Slovan Kunratice slavit 100. výročí od svého založení.    

 

Kultura 

P. Hilmarová otevřela diskuzi k výběru filmů na letní promítání. Definitivní rozhodnutí 

bude učiněno na příštím zasedání komise. Dále seznámila přítomné s harmonogramem 

příštích kulturních akcí, a především s memoriálem Jarka Kokeše, který se uskuteční v 



Zeleném údolí v sobotu 18. května od 14,00 hod, kdy se hřiště po Jarkovi Kokešovi 

pojmenuje.  

 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 20. května 2024 od 17,00 hodin v budově 

ÚMČ. 

 

 

 

 

Zapsala: L. Nejedlá 

 

 

 

 

 
 


